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Interpelacja

Zwracam sig z proSbq o rozwa2enie moZliwo$ci zakupu samoobsfugowych
stacji naprawy rower6w. Wskazanym byloby postawienie takich stacji po jednej
na kazdym osiedlu przy Scie2kach rowerowych (np. Bulwary, Migdzyosiedlowy
Basen Miejski, Stadion Miejski OSiR itp.). Mieszkafcy mogliby skorzysta6 z
nieodplatnego serwisowania swoich jedno6lad6w. znaczna czgst, wloclawian nie
ma warunk6w do samodzielnej naprawy roweru, dokonania drobnych regulacji
takich jak np. regulacja hamulc6w, przerntek czy dopompowanie kol.

Majqc powyZsze na wzglgdzie nale2y uzna(,, Ze infrastruktura towarzyszqca
Scie2kom rowerowym i bezpo6rednio mviqzana z realizacjq, celu jakim jest
zmniejszenie liczby os6b korzystajqcych z samochod6w, a zwigkszenie
korzystajqcych z rower6w. Dodatkowo na ten cel jest moZliwoS6 pozyskania
funduszy z Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 2014-2020 i bedzie
wydatkiem kwalifikowalnym.

Z powa2aniem


